
Interpelácia č. 11/2019   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som upozorniť na zvýšený výskyt kliešťov v mestskom parku. Teraz sa blížia 

veľkonočné sviatky, budú tu chodiť všelijaké návštevy so psíkmi, deťmi, budú chodiť do 

parku, treba nejaké odporúčanie, upozornenie na tie vstupy, aby boli oboznámení. Vieme, že 

kliešte prenášajú ťažké choroby, nielen na zvieratá ale aj na ľudí, trebalo by nejak upozorniť 

a spolu s hygienickou správou, alebo s veterinárnou správou, alebo so životným prostredím 

skúsiť riešiť túto situáciu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka výskytu kliešťov, je to problematika, ktorú má na starosti v rámci svojej 

kompetencii Ing. Kereštan, takže ten podnet už mu bol adresovaný a to upozornenie 

samozrejme bude zverejnené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


